
Protokół Nr 25/13
z posiedzenia Komisji Rolnictwa

w dniu 2 grudnia 2013 roku

Miejsce posiedzenia: sala nr 101 Urzędu Miejskiego w Sokółce
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 10:00, zakończono o 11:05
Przewodniczył: Andrzej Kirpsza - Przewodniczący Komisji.
Protokółowała: Joanna Korzeniewska -Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji- jak w liście obecności
Osoby spoza Komisji- jak w liście obecności

Porządek posiedzenia:
l. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy

Sokółka na lata 2014-2017.
4. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2014 rok.
5. Wolne wnioski.

Ad.!
Otwarcie i przyjęcie porządku.
Komisja porządek przyjęła jednogłośnie.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka na
lata 2014-2017 przedstawił Zastępca Burmistrza P.Bujwicki.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywna do projektu uchwały.

Ad,4
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2014 rok przedstawił
Zastępca Burmistrza Piotr Bujwicki.
Radny W.Gieniusz poprosił o zgłaszanie przemyślanych wniosków.
Radny W.Januszkiewicz zgłosił dwa wnioski:
l) w wykazie zadań inwestycyjnych w zadaniach nowo rozpoczętych poz.12 " Wykonanie
przyłączy energetycznych" - dopisać "wykonanie oświetlenia we wsi Kundzicze"

2) przeznaczyć kwotę 200 tys. zł. z kredytu na zadania realizowane wspólnie z powiatem
drogi:

• Sokółka - Słojniki 1295 B



• Zawistowszczyzna- Igryły 1297 B
• Geniusze- Wierzchjedlina 1299 B
• Rozedran1m Stara- Lebiedzin - 1302 B

Radny W.Gieniusz poparł wniosek radnego Januszkiewicza ale zwrócił uwagę że ta drogą nie
kończy się na Wierzchjedlinie i żeby ten kawałek pociągnąć aż do szosy na Rozedrankę.
Przewodniczący Komisji A.Kirpsza zgłosił wniosek: "W wykazie zadań inwestycyjnych w
zadaniach nowo rozpoczęte poz. 12 - "wykonanie przyłączy energetycznych" ująć inwestycję
wykonania oświetlenia na drodze Lipina - Dworzysk.
Radny J.Panasiuk zwrócił uwagę że w OSP Lipina w budynku przeznaczonym do trzymania
sprzętu ktoś trzyma sprzęt rolniczy. Tak nie powinno być. Można by było oddzielić
pomieszczenie dla OSP a resztę wynająć albo przeznaczyć na klub.
Radny A.Kirpsza zgłosił również wniosek o zabezpieczenie środków na opał dla szkoły.
Radny WJanuszkiewicz dodał, ze to wieś sama powinna zadbać o opał dla szkoły.
Radny J.Panasiuk dodał, że z funduszu sołeckiego można przekazać na ten cel.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki dodał że nadleśnictwa mają deputaty z którymi na pewno chętnie
się podzielą.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wnioski:

l) "W wykazie zadań inwestycyjnych w zadaniach nowo rozpoczęte poz. 12 - "wykonanie
przyłączy energetycznych" ująć inwestycję wykonania oświetlenia na drodze Lipina -
Dworzysk.
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.

2) w wykazie zadań inwestycyjnych w zadaniach nowo rozpoczętych poz.12 " Wykonanie
przyłączy energetycznych" - dopisać "wykonanie oświetlenia we wsi Kundzicze"
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.

3) przeznaczyć kwotę 200 tys. zł. z kredytu na zadania realizowane wspólnie z powiatem
drogi:

• Sokółka - Słojniki 1295 B
• Zawistowszczyzna- Igryły 1297 B
• Geniusze-Wierzchjedlina 1299 B
• Rozedranka Stara- Lebiedzin - 1302 B

Ad. S
Wolne wnioski
Na tym posiedzenie Komisji zakończono.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Andrzej Kirpsza


